



OVERVIEW: Centra Food Markets are “Your Fresh Local Grocers” in the rapidly changing demographics of York Region just north of Toronto. Successfully targeting a fully multicultural shopping experience Centra shoppers are able to find high quality produce and goods from around the world to cater to wide and varied tastes. Conventional daily staple national brands are mixed with speciality items from Europe, Asia, Indonesia, South America and the West Indies to create an upscale and unique fresh and modern shopping experience.

PROFIL: Centra sont « vos épiciers locaux frais » dans la démographie en évolution rapide de la région de York, juste au nord de Toronto. Cibler avec succès une expérience d'achat entièrement multiculturelle Les acheteurs de Centra sont en mesure de trouver des produits et des produits de haute qualité du monde entier pour répondre à des goûts larges et variés. Des marques nationales de base quotidiennes conventionnelles sont mélangées à des articles spécialisés d'Europe, d'Asie, d'Indonésie, d'Amérique du Sud et des Antilles pour créer une expérience de magasinage haut de gamme, unique, fraîche et moderne.

CATEGORY: Grocery

SIZE: 25,000 – 35,000 sf

TYPE: Former food stores, land lease and retail plaza development sites

TERRITORY: Canada

CATÉGORIE: Épicerie

TAILLE: 25 000-35 000 pc

TYPE: Anciens magasins d'alimentation, baux fonciers et sites de développement de centres commerciaux

TERRITOIRE: Canada

CONTACT/COURTIER:

Don Gregor

dgregor@auroraconsultants.com

o: +1 (905) 717-1315

m: +1 (905) 853-3580

WEBSITE: <https://aurora.centrafoods.ca/>

